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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 15.01. 2013. 
 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
Ospravedlnený: Mgr.Marsall 
 
Program:  
1. Schválenie návrh plánu práce komisie na I. polrok 2013 
2. Prerokovanie výzvy č.3 pre školstvo  
3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
4. Informatívna správa o rekonštrukčných prácach a odstránených havarijných stavoch v roku 
2012  
5. Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a 
oboznámil ich s programom zasadnutia. Zároveň navrhol,aby sa bod programu „Návrh zmeny 
riešenia dopravy pri ZŠ G.Dusíka v Galante – žiadosť o stanovisko“ z bodu rôzne prerokoval 
na začiatku zasadnutia komisie, na ktorú bola prizvaná p. Ing. Károlyiová. 
Takto zmenený program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
 
1. Návrh zmeny riešenia dopravy pri ZŠ G.Dusíka v Galante. 
Materiál bol doručený členom komisie spolu s pozvánkou. 
Ing. Károlyiová , vedúca oddelenia ŽPIV  odprezentovala materiál členom komisie 
a požiadala komisiu o stanovisko k danému materiálu. 
PaedDr. Peter Černý požiadal p.Mgr. Orbánovú, vedúcu odd.ŠkKaŠ aby povedala svoje 
stanovisko. 
Mgr. Orbánová uviedla,že hovorila o tomto návrhu s pánom riaditeľom ZŠ G.Dusíka 
a podporí toto riešenie. 
Mgr. Bíró  – sa informoval, či je horšia situácia s dopravou pred ZŠ G.Dusíka,ako pred inými 
základnými školami v meste.  
Ing. Károlyiová – situácia je približne rovnaká, v minulosti bola snaha riešiť situáciu pred ZŠ 
SNP,ale nestretlo sa to s podporou a situácia pred ZŠ Z.Kodálya je náročnejšia a vyžadovala 
by si veľké zásahy do okolia školy.  
PaedDr. Černý uviedol, že pozná situáciu na sídlisku Sever, na ceste je zákaz zastavenia 
a podľa jeho názoru by bolo jedným z riešení odstrániť ho,aby bol prechod pre deti do školy 
bezpečnejší. 
Mgr. Bíró  navrhol, aby sa vytvorilo lacnejšie, alternatívne riešenie. 
Ing. Károlyová povedala,že toto je východiskové riešenie danej situácie, je to normový stav. 
PaedDr. Černý uviedol, že  uvedená suma sa mu zdá byť vysoká. 
Ing. Károlyiová: toto je odhadovaný stav, bolo by dobré urobiť projekt a zreálniť náklady. 
PaedDr. Černý ďalej zisťoval, či nie je možný iný prístup do školy,ktorý by sa dal využiť. 
p.K.Vanya uviedla, že je tam aj iný vchod,ale ten je v zákrute pri Patrii a deti by boli ešte 
viac ohrozené. 
PaedDr. Černý, predseda komisie navrhol hlasovať za dva návrhy: 1.  KŠ odporúča materiál 
aj s prípadnými úpravami, alebo po 2. Zaradiť návrh do zásobníka projektov na rok 2013. 
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 Komisia jednomyseľne schválila návrh, aby bol „Návrh zmeny riešenia dopravy pri ZŠ 
G.Dusíka v Galante „ zaradený do zásobníka projektov na  rok 2013.  
 
p.Vanya využila prítomnosť vedúcej odd. ŽPIV a požiadala ju o podanie informácie, čo sa 
podarilo vybaviť v rámci reklamácie rekonštrukčných prác, ktoré boli vykonané na ZŠ 
Z.Kodálya, o čo bola požiadaná v mesiaci december. 
Ing. Károlyiová  uviedla,že na ZŠ Z.Kodálya bolo vykonaných viac rekonštrukčných prác. 
Hneď po vašom kontaktovaní, sme urobili ohliadku a požiadali sme dodávateľa o vykonanie 
reklamačných prác na podlahových krytinách.. Čo sa týka reklamácie dolných tried, na tie sa 
reklamácie   nevzťahujú, z dôvodu vysokej vlhkosti podlahy, ktorá sa tam dlhodobo 
vyskytuje. Momentálne je jediným riešením dlažba, ktorá ale rieši problém iba dočasne. 
PaedDr. Černý sa opýtal, prečo sa to neriešilo pri rekonštrukčných prácach a či by  nebolo  
lepšie počkať do leta a urobiť generálku?  
p.Vanya podotkla,že aj rodičia sa pýtali, prečo sa to neurobilo v lete a prečo to má škola 
riešiť z vlastných zdrojov. 
Mgr.Benkovič navrhol, aby sa tam urobila dlažba, je to najlepšie riešenie v súčasnej dobe. 
 
Komisia školstva odporúča,aby  v prípade riešenia havarijného stavu bola uskutočnená 
komplexná rekonštrukcia ,to znamená položiť dlažbu. Návrh bol jednomyseľne 
schválený. 
 
Vedúca OškKaŠ Mgr. Orbánová požiadala Ing. Károlyiovú, aby informovala členov komisie 
o stave riešenia havarijného stavu na kotolni v ZŠ Štefánikova. 
Ing.Károlyiová uviedla,že je to v štádiu riešenia a v najbližších dňoch bude ukončené 
podávanie cenových ponúk. S prácami sa začne hneď po vyhodnotení cenových ponúk, 
nakoľko situácia v škole je momentálne kritická. Časovo by práce nemali trvať dlhšie ako dva 
víkendy a jeden školský týždeň. 
 
 
2. Schválenie návrh plánu práce komisie na I. polrok 2013  
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Členovia komisie návrh plánu práce na I. polrok 2013 jednomyseľne schválili. 
 
3. Prerokovanie výzvy č.3  na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu 
mesta na rok 2013 pre oblasť:školstvo. 
Všetkým členom komisie boli spolu s pozvánkou doručené dva návrhy výzvy. 
Mgr.Orbánová informovala členov komisie o dvoch návrhoch výzvy. Vyvestlila rozdiely 
medzi návrhmi. 
p.Michalíková  navrhujla predĺžiť dobu na podávanie žiadostí do 15.2.2013. 
 
 
Komisia školstva schvaľuje Návrh č.1 na Výzvy č.3 na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta na rok 2013 pre oblasť: „Vzdelávanie a výchova 
detí a mládeže – školstvo“ a zároveň predlžuje termín podávania žiadostí do 15.2.2013.  
 
4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
Mgr. Orbánová predložila žiadosť riaditeľky MŠ Sídl. Sever o poskytnutie finančných 
prostriedkov z havarijného fondu mesta na riešenie havárie na alokovanej triede Hody č. 1237 
– vzniknutej na vykurovacom kotli. Mgr. Orbánová uviedla,že MŠ slúži aj ako denné centrum 
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a preto sa bude vzniknutá situácia riešiť v spolupráci s OSVZaB. Všetky práce zabezpečí  
Mesto Galanta. 
PaedDr. Černý uviedol, že ide o havarijný stav a mali by byť predložené dve cenové ponuky. 
 
Komisia školstva žiada vedúcu OškKaŠ aby zabezpečila ešte jednu cenovú ponuku , 
a kvôli urýchlenému riešeniu havarijnej situácie prebehne hlasovanie mailovou formou 
keď budú obidva návrhy a komisia sa vyjadrí k havarijnému stavu. 
 
. 
 
5. Informatívna správa o rekonštrukčných prácach a odstránených havarijných stavoch 
v roku 2012  
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Mgr. Orbánová uviedla, že rekonštrukčné práce na školách sa vykonali v II. polroku 2012, 
podrobný rozpis je uvedené v priloženej tabuľke. Finančné prostriedky z havarijného fondu 
boli čerpané priebežne počas celého roka.  
Ďalej informovala členov komisie o tom,že finančné prostriedky,ktoré sa podarilo ušetriť na 
obidvoch fondoch budú použité na odstránenie havarijnej situácie na ZŠ Štefánikova. 
 
Komisia školstva   b e r i e  na vedomie  informatívnu správu o rekonštrukčných prácach 
a odstránených havarijných stavoch v roku 2012 
 
6. Rôzne  
 
Na záver predseda poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie. Ďalšie zasadnutie sa uskutoční 
21.2.2013 o 14,00 hod. /štvrtok/. Pozvánku na zasadnutie obdrží  každý člen emailom.  
 
 
 
 
 
         PaedDr. Peter Černý v. r. 
            predseda komisie 
 
        
 
 
V Galante, dňa  17.1. 2013 
Zapísala: Mgr.Skarlet Baničová 


